
Arsstämmoprotokoll
Protokoll fört vid årsstämma med aktieägare i Blendafiber
Ek. förening, 7 69620-87 Bg,Sunnanvik, ZOZO-OG-LG

Närvarande:

Christer Mårdh
Petter Hammarbäck
Björn Lundsten
Magnus Karlsson
Gösta Hylten Cavallius
Ulf Rydberg
Sven-Olof Lorentzen
Jonas Sjöshult
Monika Carlsson
Gudrun Karlsson
Arne Åkesson
Arne Åkesson (PMA-representant)
Birger Eriksson
Bert Åkesson
lnger Hylten-Cavallius
Bengt Johansson
Conny Mårdh
Daniel Haraldsson
Annelie iohansson
KjellJohansson
Yvonne Mårdh

§1 Val av ordförande. Till ordforande för stämman valdes christer Mårdh.

§2 Val av protokollförare. Till att föra protokoll for stämman valdes Björn Lundsten.

§3 Stämman beslöt att dagens protokoll skulle justeras av Daniel Haraldsson och Bert
Åkesson jämte ordföranden.

§4 Nä rvaroförteckn ingen god kä ndes som röstlä n gd.

§5 Stämman förklarades i behörig ordning sammankallad och dagordningen godk{ndes.
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§6 Styrelsen föredrog den upprättade årsredovisningen och revisionsberättelsen för
räkenskapsåret 201-9-01-01- 20L9-r2-31,. En djupdykning i kostnaderna kring
nyanslutningarna och hur kostnaderna for lantmäteriet hjälpte tillatt driva upp
totalkostnaden per anslutning till 40838 kr.

§7 Stämman beslöt att fastställa den i årsredovisningen intagna resultaträkningen och
balansräkningen för räkenskapsåret.

§8 Stämman beslöt i enlighet med styrelsens förslag att föra förlusten på L1 kronor vidare till
nästa års balansräkning.

§9 Styrelsens ledamöter och revisorer beviljades ansvarsfrihet for räkenskapsåret 20L9.

§L0 Stämman beslutade att styrelsen också fortsatt ska uppgå till fem ledamöter. Arvode till
styrelsen skulle utgå enligt följande modell:

Ordförande: 1,/L2 Prisbasbelopp (PBB) / år

Ledamot, protokollfort möte: 1,/lO pBB per möte

Sekreterare, protokollfört möte: 1,/1,40 pBB per möte

{

Valberedningsmedlem:

Revisor:

L/70 PBB per möte

L/7O PBB per möte

Prisbasbeloppet för är 2O2O är 47 300 kr. Arbete med årsredovisning, löpande
redovisning, hemsida, support och administration sker enligt löpande fakturering.

§11 För att säkerställa erfarenhetsöverforing vid eventuell massavgång väljs ledamöter till
styrelsen ivarannat-år-etapper där halva styrelsen väljs om vartannat år itvåårs
mandatperioder. Stämman beslutade att välja Christer Mårdh och Björn Lundsten för
ytterligare två år. Petter Hammarbäck, Gösta Hylt6n Cavallius och Magnus Karlsson valdes
2019 på två år.

§12 Till ordinarie revisorer för kommande år valdes Nils Wiberg och Yvonne Mårdh.

§13 Stämman beslutade sig för att utöka valberedningen till tre personer. Till valberedning
för kommande år valdes Anna-Stina Karlsson, Jonas Sjöshult och Arne Åkesson. Anna-Stina
Karlsson utpekades till sammankallande.

§14 Beslut om årlig serviceavgift. Den årliga serviceavgiften för 2O2O beslutades till 2 000 kr
plus moms (500 kr). Serviceavgiften är den avgift som medlemmarna betalar för att
foreningen ska ha en bevakning på och ta hand om eventuella problem som kan inträffa
med byanätet, utfora ledningsvisning vid grävningar inom området och liknande saker.

§15 Serviceavtal. Blendafiber förlänger ett serviceavtal med företaget JTD - Jims Tele & Data.
Avtalet innebär att JTD hjälper oss åtgärda de fel och problem som kan inträffa i byanätet
eller i medlemmarnas utrustning mot timdebitering. När ett fel uppstår ska det anmälas
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§16 Nya anslutningar

Christer räknade upp de nya anslutningarna och bekräftade att arbetet är slutfört.I

till Blendafibers serviceansvarige (Björn Lundsten) som avgör om vi behöver anlita JTD

eller ej. Fel som orsakats av den enskilde medlemmen eller beror på åsknedslag och

liknande bekostas av medlemmen själv. Kostnaden för övriga fel på anläggningen bekostar
Blendafiber med hjälp av serviceavgiften. JTD:s timdebitering är normalt 4gAkrlh under
dagtid och 690 kr/h för kvällar och helger. Vid brådskande reparationer tillkommer även

en jourutryckningsavgift på 2 000 kr/tillfälle. Moms tillkommer på dessa priser.

§17 Övriga frågor

1. Försäljning av nätet?

Christer föredrog de två alternativen lp-Only och Wexnet som båda har uttryckt
intresse för att köpa nätet av oss. Fördelar och nackdelar i möjligheten diskuterades.
Stämman foredrog till styrelsen att undersöka vilka möjligheter som finns i de olika
erbjudandena och om läge gives kalla till extramöte för att diskutera möjligheterna.
Styrelsen lovade att lämna löpande uppdateringar.

2. Överlåtelse av fastighet

Christer förklarade att det är viktigt att säljarna informerar både mäklare och köpare
att anslutningen tillhör fastigheten.

3. Ledningsvisning ledningskollen

Christerförklarade att han hanterarföreningens ledningsvisning och att det är en hel

delförfrågningar.

§18 Ordföranden förklarade stämman avslutad
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Christer Mårdh
Ordförande
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J uste ra s

Daniel Haraldsson

Vid protokollet
Björn Lundsten

Justeras
Bert Åkesson
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